









POWERED BY JOHOME 5 bds | 3 ba | 3 kit House \$1,725,000







- 5 bds | 3 ba | 3 kit.House
- Located inNew Westminster, Built in1937
- Price Per Square Foot \$526.24(¥ 29228.06/ Square Meters)

Rare Opportunity to own this valuable Duplex property in desirable West End New Westminster, Buyers would be purchasing both 700 & 702 Sixteenth Street! Each residence is lovingly upgraded & maintained. Including new roof, kitchens and bathrooms! This is a south facing, VEIW lot (5016 sqft) beautifully landscaped for privacy on a quiet residential corner lot w/ 22nd street sky train station & transit within walking distance. Tenancy on the 700 side creates solid revenue. BONUS additional 3rd income suite one...

Listing Courtesy of Nu Stresm Realty Inc

Iris Xu WechatID: gaoliangirishuihui

Phone: 2367774385 E-mail: irishuihui@gmail.com











POWERED BY JOHOME 5卧3卫3厨别墅 \$172.50万



- ●5卧3卫3厨.别墅
- ●位于新西敏,建造于1937年
- ●每平方英尺价格 \$526.24(¥ 29228.06/平米)

扫码了解更多资讯



难得的机会,拥有这栋位于备受欢迎的西区新威斯敏斯特的复式公寓,买家将同时购买第十六街 700 号和 702号!每栋住宅都经过精心升级和维护。包括新屋顶、厨房和浴室!这是一块朝南的 VEIW 地段(5016 平方英尺),风景优美,私密性极佳,位于安静的住宅街角地段,步行即可到达 22 街轻轨站和交通站。700 号一侧的租赁可带来稳定收入。额外额外第三套收入套房,一间卧室,花园层有书房。收入惊人的"3 间套房"外加双车库!

Listing Courtesy of Nu Stresm Realty Inc

Iris Xu

WechatID: gaoliangirishuihui

热线电话: 236///4385

邮箱: irishuihui@gmail.com